
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van 24 februari 2010

Aanwezig: Mattia, Michaël M., Jorien, Thomas, Vinnie, Vincent, Toon (12u50, langs het raam)

De vergadering wordt geopend om 12u35.

Goedkeuring agenda

Het puntje sneeuwreis wordt toegevoegd. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

• De denktank Rik heeft samengezeten over de manier van stemmen voor vertegenwoordiging in de POC. Het
nieuwe systeem zou sterk op ons huidig systeem lijken. Als er interessante nieuwe dingen uit de denktank
komen, zullen die voor de PV komen.

• Volgende week is het iCare, een vrijwilligersinitiatief van de Universitaire Parochie. LOKO staat achter het
initiatief. Voor meer informatie, zie de website http://www.kuleuven.be/icare/.

Voorbije activiteiten

Plan Achterban Het was inhoudelijk goed. Er was wat weinig volk, we gaan kijken of we dat in de toekomst
kunnen verbeteren. Misschien zou het Plan Achterban beter op de middag plaatsvinden.

Lezingenreeks: Lieven Scheire De lezing was zeer geslaagd, er was veel volk. Er was ook redelijk wat extern
volk, dit vinden we zeker niet slecht. Het is was jammer dat er technische problemen met de projector waren
in het begin. Lieven Scheire heeft het zeer goed gedaan qua inhoud, zowel voor mensen die er niets van
wisten als voor de expert-fysici. Ook het aanwezige ZAP was tevreden.

Plakdagen fotoboek De post fotoboek is tevreden, de plakdagen zijn vlot verlopen. Vorig jaar was heel het
fotoboek af voor de plakdagen, nu waren de plakdagen eerst. Hierdoor zijn de paginanummers niet helemaal
correct omdat de presidiumtekstjes er nog voor moet komen, maar dit wordt wel opgelost. Nieuw dit jaar
is dat we bij Acco zitten, we moeten eens kijken naar een prijsofferte en vergelijken met Zwart op Wit en
Colorimage, we hoeven het natuurlijk niet bij Acco te doen. Toon hoopt het fotoboek klaar te hebben voor
de paasvakantie. Er waren twee mensen die kwamen opmerken dat ze er niet instonden. De lijst stond ook
niet volledig alfabetisch, dit heeft waarschijnlijk te maken met kleine letters en hoofdletters. Er is nog wat
werk aan het draaiboek om een fotoboek te maken, Toon is daar mee bezig. De standaard policy voor nieuwe
studenten aan de KUL is dat hun persoonlijke gegevens beschermd worden, vroeger was dit niet. Hierdoor
missen we misschien wel wat gegevens. Dit kan volgend jaar misschien doorgecommuniceerd worden naar
de mensen die een fotoboek willen kopen, zodat ze hun privacyinstellingen op tijd kunnen wijzigen.
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Komende activiteiten

Travestietenbar De jenever komt misschien te laat, als ze inderdaad te laat is zal bar een noodvoorraad in de
Colruyt gaan kopen. Het bier van de week moet nog geregeld worden, Alma wist van niets. We zijn nog
aan het zoeken naar de juiste persoon om het mee te regelen. De bar komt in orde, Maarten doet de bar.
Er is een gratis consumptie voor verklede mensen, om het verkleden aan te moedigen. Het concept van
verkleden lijkt wat uit te sterven, we kijken hoe het vanavond is. We hebben proberen communiceren dat
het travestietenbar is en geen marginalenbar, hopelijk weet iedereen het nu.

Squadrock De draaiboeken zijn rondgestuurd. De shiften zijn nog niet allemaal goed ingevuld maar de plakshiften
komen wel in orde. De blaadjes met “vanavond” om op de affiches te plakken zijn nog niet gedrukt. Zal er
nog wel volk zijn om die blaadjes te gaan plakken en haalt het wel veel uit? Uiteindelijk is het toch niet veel
moeite, we doen het toch op zijn minst in Heverlee. Alles lijkt verder in orde te komen. De JVs moeten
woensdag hun kaarten terugbrengen. Donderdag om 14u nemen we de kassa mee, dan is de VVK gedaan.
Viskaarten en ereleden mogen gratis binnen!

Cultuurweek Algemeen is er niet zo veel nieuws sinds de PV. De shiften staan nog niet allemaal online.

Eetstandjes Zijn nog niet in volledig orde, maar dit wordt geregeld.

Jazz op zondag Niets speciaals.

Filmavond met popcorn Niets speciaals.

Basketbal Nog niet in orde. We vinden het vreemd dat het zo moeilijk is om een basketveldje vast te krijgen.

Streetdance Het gaat laat zijn, 22u tot 24u, omdat Els enkel van 18u-20u of van 22u-24u kon.

Cultuurbar Tot 1u30 doet cultuurteam de bar, daarna neemt barteam over.

Wina Massacantus Op de site staan afspraken over welke trein en bus we nemen. De LOKO-mensen moeten
op tijd samenzitten, voor de helft vertrekt naar de cantus. De afspraken (onder andere over de terugreis)
moeten zeker duidelijk op de site staan.

Sneeuwreis

Er is gekeken naar afspraken voor volgend jaar, zowel bij Sportura als Skikot. Vinnie heeft hierover ook met
Koen Torremans gebeld. De redenering is dat er met beide organisaties wel dingen zullen mislopen, dus wat
eigenlijk van belang is, is ofwel een kleine lokatie voor een lage prijs, ofwel een grotere lokatie voor een hogere
prijs. Dat is een afweging die nog moet gemaakt worden. Er kan misschien naar sponsoring via Scientica gezocht
worden? Nieuwe ploegen kunnen best snel een skireisverantwoordelijke erop zetten, de beslissing moet blijkbaar
snel gemaakt worden. We moeten zien dat de beslissing wel objectief genomen wordt.

Brouwerijvoorstel bar

Brouwerij Lupus in Aarschot heeft ons gecontacteerd en wil zijn Wolfbier promoten en bij ons langskomen hiervoor.
Michaël vindt het geen bijzonder goed idee om in de bar zelf te doen, Alma zal er niet echt akkoord mee zijn.
Misschien is het eerder iets voor op een teambuilding? We wachten nog op meer details.
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Varia

• Er schijnt een probleem te zijn met het ordenen van de items op de voorpagina van de site, ze staan niet
meer echt volgens datum zoals we het gewoon zijn.

• Toon organiseert Taipantoernooi een paar uur voor de bar binnen twee weken. Hij regelt dit met barteam.

• Er zijn geen winagenda’s deze week! Acco had veel werk met de architectuurstudenten, dan was hun machine
kapot, dus uiteindelijk hebben we de winagenda’s maar geannuleerd. Op deze manier kunnen we niet met
Acco blijven samenwerken. We proberen met alle wetenschapskringen eens met Cudi samen te zitten om
te bespreken wat we naar volgend jaar toe willen. Als we echt bij Acco willen blijven is een mogelijke
optie om een strenger contract af te sluiten, waarin we bijvoorbeeld clausules over boetes voorzien. Er kan
misschien gekeken worden of de cursusdienst losgekoppeld kan worden van het presidiummateriaal, hoewel
we natuurlijk onze bladprijs net zo laag krijgen omdat we alles samen doen.

• De infosessie over Google’s Summer of Code die Vincent zal geven mag op de kalender op de Winasite
komen. We vinden het uiteindelijk in het voordeel van de student dat dit gebeurt.

• Bram Luyten is zijn pokerhobby aan het afbouwen en heeft zijn materiaal aan VTK gegeven. Sofie gaat
kijken of we dit nog kunnen lenen voor de casinoavond.

• Toon deelt suikerbonen uit omdat hij 9 maand samen is met Charlotte!

De vergadering wordt gesloten om 13u17.

Vincent Verhoeven (secretaris)

De volgende vergadering gaat door op 3 maart om 12u30 in Winagang.

3


